
 

Følsomhet Intern (gul) 

Referat FAU 5. mars 2025 

 

Oppmøteliste: 

Rektor Martin Aas X 
1.trinn Rebecca Teigland  X 
1.trinn Ane Straume Forfall 
2.trinn Hanne Følgesvold Molvik X 
2.trinn Claudia Kothgasser-Hafell X 
3.trinn Helene Nordhagen Vabø X 
3.trinn Torunn Olsnes X 
4.trinn Brita Svartveit X 
4.trinn Dag Bjarne Grønstad Førre Forfall 
5.trinn Tyra Vaagland Forfall 
5.trinn Espen Vindheim  Forfall 
6.trinn Cathrine Kalvenes Strømsholm  X 
6.trinn Silje Ekerhovd X 
7.trinn Vidar Hardeland  X 
7.trinn Frode Sekkingstad  X 

  

1. Rektor 

- Rimelig ren skolegård, mindre boss, bare en sprøyte funnet på skolens område siden nyttår. 
Vanligvis er perioden fra påske til september mer preget av negativ aktivitet, men dette er likevel 
en markant endring i positiv retning og man håper det vedvarer også utover vår og sommer. Har 
hatt ett tilfelle av personer som hadde overnattet på skolen. Disse var uvillige til å stå opp og 
forlate skolens område og politiet ble tilkalt, ellers ingen hendelser å rapportere om siden sist. 

- Fotografering, blir Lima foto fra neste skoleår. Kommer til å bli tidlig i skoleåret. Dato ikke helt 
bestemt.  

- Kvalitetsoppfølging. FAU bes om å bruke de tallene som er offentlig tilgjengelig i forberedelsene 
sine til oppfølgingsmøtet 9. april: Elevundersøkelsen | udir.no 

- Status bygg: Flikking fortsetter. Det er lagt nytt gulvbelegg i førsteetasje på sørbygget (001 og 
002), støyskjerm påbegynt, og skal være ferdig til påske. Fotballbanen er derfor halvert i størrelse 
frem til det. Status trapp: Midlene er bevilget, men det er fortsatt uavklarte spørsmål omkring gift 
i jorda og hvordan dette kan fjernes og hvor mye som kan fjernes uten at det berører 
kulturlagene. Rektor fortsetter å purre på oppstartsdato.  

- Forskrift om skolereglement for Bergen kommune er vedtatt. Har også jobbet med lokale 
tillegg. Krav om at FAU medvirker til disse. Gjelder mobilbruk, regler for å ta bilder på skolens 
område, russekort osv. FAU hadde ingen innvendinger mot de lokale tilleggene i møtet.  

- Elevkantine ble avholdt, og dette fikk positive tilbakemeldinger. Dersom noen barn ikke hadde 
med penger, fikk de likevel ordnet en «bong» å kjøpe for slik at ingen ble ekskludert. Elevrådet fikk 
inn kr 3590,- Dette beløpet vil bli sendt til Urafiki. 

https://www.udir.no/tall-og-forskning/brukerundersokelser/elevundersokelsen/
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- Karnevalstog til Clarion fredag før vinterferien. Det var fint å bli invitert til hotellet som takk for 
opptreden før jul, men selve lokalet viste seg å være litt trangt, og neste karneval blir 
sannsynligvis i Vikinghallen igjen.  

 

2. 17. mai 

- Skolen er påmeldt flaggtoget, Claudia er kontaktperson og vil få videre informasjon fra 
17.maikomiteen i Bergen etter hvert.  

- Har hatt oppstartsmøte med 2, 4. og 6. trinn. Noen oppfølgingsspørsmål som FAU avklarte i 
møtet, ansvarlige følger opp med aktuelle trinn. Det er planlagt ett møte til. 

- Sende ut invitasjon i Vigilo i begynnelsen av mai 

 

3. Skoletur 

- Dag ikke til stede, punktet utsettes til neste møte 

 

4. Eventuelt 

- Høring. FAU vil sende høringssvar på høring  

- FAU i Bergen Sør har tatt kontakt for å etablere et kommunalt foreldreutvalg (KFU). FAU støtter 
dette og fatter følgende vedtak, som oversendes FAU Bergen Sør:  

FAU ved Christi Krybbe skoler støtter opprettelsen av et kommunalt foreldreutvalg. FAU 
CKS mener det vil være nyttig med en slik kommunal møteplass for foreldreutvalgene for 
å kunne diskutere og lære av hverandre, og evt. følge opp saker som berører oss på tvers 
av skoler og bydeler.   

-  Kvalitetsundersøkelsen. Få svar kommet inn på spørreundersøkelsen. FAU-representantene 
tar ansvar for å dele foreldreundersøkelsen på Facebook-oppslagstavlen og i klassegruppene.  

- Barnevakten eller egen variant for nettvett-skolering av foreldre. Helene går i dialog med rektor 
om opplegg. FAU ønsker et opplegg for elevene, dette bør være i regi av skolen.  


